

Notes :

1. Serving members, whose extension of tenure of office is subject to the invitation of the Department, shall not submit this application form.
2. The information provided will be used for processing applications for appointment as Members of the Fire Services Department Public Liaison Group and to facilitate communication between Fire Services Department and yourself.
3. The provision of personal data by means of this form is voluntary. However, the Department may not be able to process your application if you fail to provide all the required information or provide unclear information.
4. Requests for access to or correction of personal data provided by this form may be made by letter or on the Personal Data (Privacy) Ordinance Data Access Request Form / Personal Data Correction Request Form, which are available at FSHQs, Command Headquarters, FP Regional Offices as well as all fire stations and ambulance depots. All requests should be directed to:

The Personal Data Privacy Officer
Fire Services Department
Fire Services Headquarters Building
1 Hong Chong Road
Tsim Sha Tsui East
Kowloon

註釋

1. 現任成員須獲本處邀請方可留任，故無須自行申請。
2. 填報的資料將用於處理消防處公眾聯絡小組成員的委任申請，以及方便消防處與申請人聯絡。
3. 提供個人資料與否純屬自願。但是，如你未能按要求提供所需資料或提供不清楚的資料，本處或會無法處理你的申請。
4. 如欲查閱或更改申請表格上的個人資料，可寫信或填妥《個人資料(私隱)條例查閱資料要求表格》/《要求改正個人資料表格》，以提出上述要求。有關表格可在消防處總部、總區總部、防火分區辦事處、各消防局及救護站索取。上述書面要求應向下列人士提出：

九龍尖沙咀東部
康莊道一號
消防處總部大廈
消防處
保障個人資料(私隱)主任